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Operating Centre – extension of the Košice Hospital Annex Building - Šaca a.s.



       Operační centrum - přístavba nemocnica Košice - Šaca a.s.

Investor, lokalita: Nemocnica Košice – Šaca, a.s.; Košice, Slovensko
Doba plnění: 2015

Rozsah dodávky: 	▪ Společnost BLOCK a.s. byla v tomto projektu dodavatelem veškerých modulárních systémů, jejich komponent, nábytku  
a zařízení v nově realizovaném Operačním centru soukromé nemocnice Košice – Šaca. Součástí dodávek bylo vypracování 
dílenské dokumentace, stavební úpravy, dodávka a montáž dle specifikací projektové dokumentace.  

	▪ Na 2. NP Operačného centra bylo realizováno 5 vestavěných operačních sálů a veškeré zázemí operačních sálů (přípravny 
pacientů, mytí lékařů, dekontaminační prostory) v systému BLOCK Surgical (horizontálně položené panely pro operační sály na 
ocelové konstrukci) pro různé chirurgické obory a v různém designu. Ve vestavbách byly instalovány komponenty jako skříňky  
na monitory, zobrazovací monitory, multifunkční panely, automatické dveře, svítidla, kovové podhledy, laminární pole pro operační 
sály, odtahové kanály, skříňky na šití, aj.  

	▪ Na 1. NP byly realizovány vestavby v prostorách centrální sterilizace a oddělení akutní a intenzivní medicíny (OAIM), a to  
v systému BLOCK Formedical (vertikální sendvičové panely a jejich komponenty). 

	▪ Operační sály tedy nyní odpovídají nejvyšším hygienickým standardům, moderním trendům a vysokým nárokům na modularitu  
a variabilitu systému vestaveb. 

	▪ Součástí dodávky byly validace čistých prostor (IQ a OQ) a autorizované měření dle nejnovějších standardů a směrnic.

Zakázkové číslo: SNK001/R01AB2D + SNK001/R02AB2D



       Operating Centre – Košice Hospital Annex Building - Šaca a.s.

Investor, locality: Nemocnica Košice – Šaca, a.s.; Košice, Slovakia
Implementation term: 2015

Scope of delivery: 	▪ Within this project, BLOCK a.s. supplied all modular systems, their components, furniture, equipment and furnishings 
as part of the new implementation of the Operating Centre in the Košice – Šaca private hospital. The deliveries included 
the preparation of workshop documentation, construction work, and deliverables and installations according to the project 
documentation specification.  

	▪ On the 2st floor of the Operating Centre, five operating theatre build-outs were implemented, including all auxiliary facilities 
(patient preparation room, physicians’ washing room, decontamination areas), in the BLOCK Surgical system (with panels laid 
horizontally on steel structure in the operating theatres) for different surgical specialisations and in different designs. The build-outs 
were fitted with components, such as cabinets for monitors, display monitors, multifunctional panels, automatic doors, light fixtures, 
metal suspended ceilings, laminar fields for operating theatres, exhaust ducts, cabinets for suturing equipment, etc.  

	▪ On the ground floor, build-outs were implemented in the areas of the central sterilisation and the Acute and Intensive Medicine 
Department (OAIM), using the BLOCK Formedical system (vertical sandwich panels and their components).

	▪ Thus the operating theatres currently comply with the maximum hygienic standards, modern trends and high demands on the 
modularity and variability of the build-out system. 

	▪ The delivery also included validation of the clean areas (IQ a OQ), as well as authorised measurement in accordance with up-to-
date standards and directives.

Order No.: SNK001/R01AB2D + SNK001/R02AB2D



       Операционный центр - расширение больницы Кошице - Шаца; Словакия

Инвестор, место: «Nemocnica Košice – Šaca, a.s.», г. Кошице, Словакия
Срок исполнения: 2015

Объем работ: 	▪ Компания BLOCK a.s. являлась поставщиком всех модульных систем, их составных частей, мебели и оборудования 
в Операционный центр больницы Кошице - Шаца. Частью поставки являлись разработка рабочей документации, 
строительно-монтажные работы, поставка и монтаж в соответствии со спецификациями проектной документации. 

	▪ На втором этаже оперативного центра было реализовано 5 встроенных операционных залов и все необходимые 
вспомогательные помещения (подготовка пациентов, мойка врачей, помещение дезактивации) с использованием 
системы BLOCK Surgical (горизонтально уложенных панелей для операционных залов на стальной конструкции). 
Во встроенных помещениях были установлены компоненты, такие как шкафчики для мониторов, мониторы, 
многофункциональные панели, автоматические двери, светильники, металлические потолки, ламинары для 
операционных, вытяжные каналах, шкафчики для шитья и др.  

	▪ На первом этаже были реализованы встройки нв помещении центральной стерилизации и отделении интенсивной 
терапии (OAIM) в системе BLOCK Formedical (вертикальные сэндвич-панели и их компоненты). 

	▪ Теперь операционные залы соответствуют самым высоким стандартам, современным тенденциям и высоким 
требованиями к модульности и универсальности внутренностей системы.  

	▪ Частью поставки чистых помещений являлись валадации (IQ и OQ) и авторское измерение в соответствии с актуальными 
стандартами и законодательством.

Номер заказа: SNK001/R01AB2D + SNK001/R02AB2D
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